
Zápis z výborové schůze oddílu tenisu TJ Lokomotiva Trutnov 
Trutnov, 8. listopadu 2022 

 

Místo konání: tenisový areál Mebys Trutnov v 9 hodin 

Přítomen: Javůrek Petr, Vaníček Petr, Davídek Libor, Vít Jaroslav  

Omluven: Martinec Oldřich 

 

1. Zahájení schůze hospodářem oddílu, omluva předsedy ze zdravotních důvodů. 

2. Výbor projednal dotazy členů k provozu nafukovací haly a konzultoval stávající 

podmínky se správci Mebys. Vzhledem k úsporným opatřením je vytápění haly 

omezeno na nezbytnou udržovací teplotu a je správci monitorováno s ohledem na 

herní podmínky.  

3. Výbor byl informován o organizačních a přípravných činnostech v rámci participace a 

prezentace tenisového oddílu  při 5. ročníku plesu TJ Loko Trutnov dne 25. 11. 2022. 

Hlavním úkolem je oslovení sponzorů, zajištění tomboly, video prezentace oddílu a 

spolupráce při organizaci celého večera. Za oddíl se přípravy účastní předseda O. 

Martinec a P. Javůrek.  

4. Výbor projednal organizaci a účast hráčů na klubových trénincích. Dotace KT probíhá 

jako v předcházejícím období a nejsou jiné požadavky k úpravě a charakteru KT. 

Někteří soutěžní hráči účast na KT odmítají a nevyužívají stávající bezplatné hraní. Do 

konce roku 2022 stále platí rozhodnutí výboru o prominutí platby herních příspěvků 

pro hráče zařazené do stálého tréninkového plánu. 

5. Z doložených účetních dokladů je ekonomická bilance v kladných číslech a dotace na 

sportoviště je do 31. 12. 2022 zajištěna. Rovněž provozní náklady oddílu jsou čerpány 

dle plánu a zahrnovány do přidělených dotací. 

6. Do konce listopadu je nutné doložit hospodáři oddílu vyčíslení cestovních nákladů na 

turnaje dle zpracovaného bonusového hodnocení hráčů v souladu s Vnitřní směrnicí.  

7. Předseda oddílu zajistí vyzvednutí míčů od VčOTS za soutěže družstev. 

 

 

 

 

Zapsal: Petr Javůrek v.r.                                                                      Schválil: Oldřich Martinec v.r. 


